
Protokoll från Zoom-möte den 12 maj, 2020, kl 15.00

Närvarande: Ingrid Ekstedt, Bo Lidén, Eva Westberg, Evy Vozila, Anna Neovius, Curt-Åke Stefan, 
Hillevi Atterberg och Leif Ljungberg
Frånvarande: Hildburg Berglund

1. Ordförande öppnade mötet och Hillevi utsågs till sekreterare.

2. Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll från den 5/5 godkändes.

4. Ekonomi. Leif har nu betalt för Zoom och det finns 18.331kr på kontot.

5. Aktuella frågor
1. Årsmöte, via email. Följande handlingar bifogas:

A. Förslag till årsmöte för BiG Vaxholm via email/post. 
Förslag till ändringar: rad 4 Lägg till...email ”och att styrelsen möts via Zoom”.
Under punkt 1: Ändra datum till 27 maj. Under punkt 3. Sista meningen: Om du inte har 
något att erinra, svara ja. 
B. Dagordning.
I rubriken ska stå BiG Vaxholms 2020 Årsmötesförhandlingar
Punkten ” Upprättande av förteckning över närvarande röstberättigade medlemmar” ersätts 
av årsmöte via email/post. Ingrid lämnar till Siv Berglund.
C. Verksamhetsberättelse (ej signerad)
D. Valberedningens förslag 
E. Revisionsberättelse 
F. Ekonomisk rapport

Vi skickar ut alla handlingar till medlemmarna och frågar om de godkänner. Efter årsmötet skickar 
vi protokoll till medlemmarna som de får ha synpunkter på. Om det blir många frågor och 
kommentarer får vi ordna ett medlemsmöte. 

2. Facebook-konto för BiG. Vi enades om att det inte är aktuellt just nu. Anna kollar 
villkoren för en sluten grupp.

3. Insändare i Lotsen. 
Den ska inte vara på hemsidan för den kan vara upphovsrättsskyddad. Undantag: 
Våra egna artiklar. 
Däremot ska även Bosse (förutom Hillevi) få kopia av artiklar i Lotsen. Evy ser till 
att de fotas av och mailas. Närmast i tur står en artikel av Caroline, Sveafastigheter, 
som ska lämnas in senast den 19/5. 

4. Medlemsmöte via Zoom. Vi har delat upp medlemmarna på några i styrelsen som 
kommer att ta reda på (ringa och fråga) om medlemmarna har digital utrustning och 
hur de ställer sig till ett sådant möte. Vi skall sedan maila resultatet till Leif.



5. Åldersgräns för inflyttning, 65 år. Ska vi ändra åldersgränsen till 65år? Då kan 
bostadsföretaget Sveafastigheter söka statliga subventioner och få lägre kostnader 
vilket också kan gynna oss. Ingrid tar reda på vad det kunde innebära för oss och det 
kan vi sedan diskutera på ett medlemsmöte t.ex. via Zoom.

6. Övriga frågor. Ingrid vill tala med den nya ordföranden i SPF Vaxholm Monica Hultberg
om BiG och att vårt arbete gynnar de äldre i Vaxholm.

7. Nästa möte. Vi bestämde att vi skulle träffas via Zoom den 28 maj, kl. 15.00.

Ingrid Ekstedt Hillevi Atterberg
sekreterare

ordförande


